
Referat fra vårmøte  

TVSK Langrenn. 

8 mai 2018 

 

Det refereres kun til kommentarer til PP presentasjonen, og evt andre innspill 

Oppsummering av rennsesongen 17/18: 

Her var det MASSE gode kommentarer og innspill. 

- Det ble vedtatt at vi skal samkjøre flere av de store rennene. 

- Mange mener det er for mang små og lite interessante renn. 

- ALLE klubber som arrangerer renn skal ha en AKTIV TD. 

- MYE kritikk av at løpere ned i alt for lav alder søker større renn inn over i Akershus og 

Oslo, dette undergraver vår virksomhet og er særs skadelig både på kort sikt (lite gøy for 

deltakerne å ha få å konkurrere mot) og særs på lang sikt. Vi får færre som vil arrangere 

renn og det fører til syvende og sist til mindre overføringer/inntekter til krets og klubber. 

Det vil også bli færre klubber som «gidder» å arrangere og til syvende og sist mister vi 

gode ressurser på dette med å tilrettelegge og arrangere gode renn.  

- For at det skal demmes opp noe mot dette problemet er det skissert løsninger som å ikke 

«kollidere» med renn av størrelse i Oslo og omegn. LK tar denne ballen. 

- Det ble også nevnt at det rett og slett ikke er lov for de mindre å konkurrere utenfor egen 

krets. Så klart kan det konkurreres der en har hytte, men det er vel ikke i hovedstaden 

folk flest har hytter. 

- Jon Erik Knotten nevnte at det burde arrangeres regionale renn, som kan erstatte noen 

av NC jr rennene. Det ble vist til kostnader for en aktiv far og en datter som deltar på de 4 

NC jr renna som har vært arrangert i vinter; kostnad for disse er ca 70.000,-.  

KM og Nordea cup: 

- Stor enighet om å samkjøre flere av KM med Nordea cup for neste sesong. 

Oppsummering nasjonale renn: 

- Alle enige om at det var ett ok system med at NSF bestiller plass til alle kretser, bortsett 

fra at mange mener det er alt for dyrt. Det oppfordres til at LK forsøker så godt det lar 

seg gjøre å finne alternative overnattingsplasser. 

- Grenlandklubbene er de som har benyttet seg mest av Skislip og smøreservicen der. 

Derfor vil LK gå inn i nye forhandlinger med Skislip for neste år så snart arrangørstedene 

er klare. 

Terminlisten for neste sesong 18/19: 

- Særs viktig at det arrangeres TD kurs og at alle klubber sender representanter på dette 

kurset, det er både morsomt og ikke minst lærerikt. 

- Gabriel Johansen fra Buskerud gjestet oss og hadde mange gode erfaringer å dele med 

oss, de skal vi se nærmere på, blant annet at klubbene selv setter opp en TD til de 

rennene de vil arrangere. 

Erik Christoffersen 09-05-2018 (Referent) 


